
Hodnocení soutěžního ročníku 2012-2013 – 3. KLZ - B 

(1) – Uveďte Vaše poznatky z herního průběhu Soutěžního ročníku 2012-2013. 
 

TJ Sokol Bohumín: Herní systém vzhledem k nízkému počtu družstev nebyl špatný, ale ocenily bychom raději 
dvoukolově na více kuželnách. Možnost „bezpracného“postupu některých družstev po loňském ročníku rovnou do 
2. ligy nám bohužel tuto možnost neumožnil. 
 

TJ Nový Jičín: Herní průběh soutěže proběhl bez sebemenších komplikací. 

 

TJ Odry: Náročná soutěž na finance a pořád stejné kuželny. 
 

KK Rostex Vyškov B:  V průběhu základní části sezony jsme si rády zahrály na různých kuželnách. Nadstavbou 
část v jarní části sezony však hodnotíme spíše negativně a jako bezpředmětnou. A to vzhledem k časové 
náročnosti a také vzhledem k tomu, že výsledky (umístění) jednotlivých družstev byly známy již na konci základní 
části soutěže. 
 

KK Zábřeh B:  Vše bez problémů. 

(2) – Jak hodnotíte zpravodaj Vaší soutěže, Kuželkářské listy, web ČKA a kuželkářské fórum? 
 

TJ Sokol Bohumín: Přehledný, srozumitelný, výsledky daného kola velice rychlé. 
 

TJ Nový Jičín: Na vysoké úrovni. 

 

TJ Odry: OK. 
 

KK Rostex Vyškov B: Zpravodaj byl vždy včas (v rámci možností) a pěkně zpracovaný. Velmi pozitivně 
hodnotíme uvádění detailnějších výsledků (rozepsání jednotlivých drah). Škoda jen, že při nadstavbových 
turnajích se od tohoto upustilo a výsledky byly uváděny pouze celkové. 
 

KK Zábřeh B:  Kladně. 

(3) – Jak hodnotíte rozhodčí? 
 

TJ Sokol Bohumín: Dobré. 
 

TJ Nový Jičín: Všichni na výbornou. 

 

TJ Odry: OK. 
 

KK Rostex Vyškov B:  Rozhodčí byli vždy korektní, nestranní a bezproblémoví. 
 

KK Zábřeh B:  Dobře. 

(4) – Jak hodnotíte kuželny, jejich přípravu či vybavení a hrací materiál? 
 

TJ Sokol Bohumín: Kuželny byly vždy připraveny, bez závad, tudíž bez připomínek. 
 

TJ Nový Jičín: Kuželny, na kterých jsme měli možnost hrát, byly na vysoké technické úrovni. 

 

TJ Odry: OK. 
 

KK Rostex Vyškov B:  Všechny kuželny byly vždy výborně připraveny. 
 

KK Zábřeh B:  Bez větších problémů. 
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(5) – Jak hodnotíte systém MČR jednotlivců? 
 

TJ Sokol Bohumín: V pořádku. 
 

TJ Nový Jičín: Vše v pořádku, až na kategorii seniorek – z jakého důvodu musí seniorky cestovat přes půl 
republiky? 

 

TJ Odry: Malý zájem už v okrese a kraji (na MČR jezdí náhradníci – pro odřeknutí postupových míst). 
 

KK Rostex Vyškov B: Se systémem tak, jak je teď nastaven, nemáme žádné problémy. Krajské kvalifikace na 
120HS s rozdělením na základní část a finále jsou podle našeho názoru spravedlivější a stejný systém na MČR 
schvalujeme. 
 

KK Zábřeh B:  Dobrý. 

(6) – Jak Váš oddíl splnil podmínku dorostu v KL 2012-2013? 
 

TJ Sokol Bohumín: Regionální soutěž mládeže a účast dorostenců v družstvech dospělých v okresních 
soutěžích a 3. lize žen. 
 

TJ Nový Jičín: Neměli jsme dorost. 

 

TJ Odry: Hraje jiný oddíl – ženy nemusí mít, ale divize ano. 
 

KK Rostex Vyškov B: Náš oddíl má momentálně jedno dorostenecké družstvo v Jihomoravské dorostenecké 
lize. I když je výkonnostně slabé, tak doufáme, že nastupující generace žáků brzy situaci změní. 
 

KK Zábřeh B: Splnil. 

(7) – Další poznatky a připomínky? 
 

TJ Sokol Bohumín: Z důvodu malého počtu družstev v 3. KLZ-B neuvažujeme v pokračování v této soutěži 
v dalším ročníku. 
 

TJ Nový Jičín: Jak jsem se již několikrát zmínila, naše družstvo TJ Nový Jičín, si hradí veškeré náklady 
(cestovné, rozhodčí) samo. Ani tato skutečnost v našem družstvu nás neodradila od myšlenky přihlásit se a hrát 3. 
Ligu. Bohužel v nadcházejícím ročníku 2013 – 2014 dojde pravděpodobně k neotevření výše uvedené ligy. Bude 
nám velice líto, jestliže k této skutečnosti dojde. Kuželky hrajeme pro potěšení a pro dobrý pocit ze setkávání se 
navzájem s ostatními družstvy. 

 

TJ Odry: Zlepšit soutěž co do zajímavosti. 
 

KK Rostex Vyškov B:  Bez připomínek 
 

KK Zábřeh B:  Žádné. 

 

 
Ze zaslaných hodnocení zpracoval: Pavel Kohlíček 
Praha, 08. 05. 2013 
 

 
 
 
 


